
 

Sletten Bådeklub 
Bestyrelsen 

 

	
 
Bestyrelsesmødereferat fra tirsdag den 12. november 2024, kl. 19.00. 
 
Bestyrelse: Navn: Email: 

Formand Johannes Kildeby  Johanneskildeby@gmail.com 

Kasserer Claus Flach Claus@flach.dk  

Bestyrelse Lars Gandrup Petersen  larsgandruppetersen@gmail.com 

Bestyrelse Morten Blom Larsen  mbl@jbl.dk  

Bestyrelse Linda Cerup-Simonsen    linda.cerup.simonsen@gmail.com 

1. Suppleant Peter Krarup?           npk@krarups-snedkeri.dk 

2. Suppleant Henrik Boss  denhenrikboss@gmail.com 

Sekretær Susanne Barnewitz susannebarnewitz@yahoo.dk 

 

Udvalg  

Aktivitet Karsten Frese. Afbud   frese@mbuna.dk 

Kabyssen Janne Miller  jannemiller.dk@gmail.com 

Onsdagssejlads Gorm Arildsen Ikke inviteret Ga@koda.dk 

Teknik Peter Krarup?   npk@krarups-snedkeri.dk 

Ungdomssejlads Niels Ole Sloth            nos@northrisk.dk 

Hovmester Jakob Christensen. Afbud info@restaurant-strejf.dk 

Ungdom Claus Schellerup lille_claus@yahoo.dk 

  
 
Referent 	

Johannes. Tekst der er skrevet med kursiv, er emner der måske ikke er omtalt på mødet. 
 

1. Kommentarer til sidste referat 
Janne burde ikke have stået som foranlediger under punktet Tøj i afsnit 3. 
 

2. Hovmesteren 
Jakob var ophængt og derfor ikke til stede ved mødet.  
Ved en samtale inden mødet, sagde Jakob, at det kørte godt. Ugemenuen er blevet ændret 
til flere ”populære” retter, hvilket burde tiltrække flere spisende gæster. 
Jakob selv er desværre ikke så synlig i klubben, men det er indtrykket at den nye kok, Pa-
trick, er vellidt, laver god mad og er faldet godt til i klubben. Det øvrige personale er søde og 
venlige. Der er formandens fornemmelse at vi er på god kurs. 
 
Regnskabet fra hovmesteren er tilgået til kassereren siger Claus. 
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3. Ungdomsudvalget 

For at referaterne kan blive så rigtige som muligt, vedrørende ungdommen bedes 
I hver især fortælle præcis hvad I gerne vil fortælle og have stående i referatet. 
Hilsen Referenten! 

Optimisterne.  

Der er gymnastik på Humlebæk skole for optimisterne. Omkring 4 deltager. 

Emil sejler både i Vedbæk og i Hellerup. Der er 3 optimister der sejler/træner i Hellerup. 

Klubben har måske mulighed for at sælge tre af klubbens optimistjoller. Ungdomsafdelingen 
beslutter hvad der skal ske.  

 

29fx 

Sofia har forladt optimistjollen og er begyndt at sejle 29er sammen med Ditlev fra Vedbæk. 
Carl Emil og Nicklas stillede spontant op til et stævne på Gardasøen, (Eurocup), og blev nr. 
3. 

 

49er 

Der ønskes et foredrag i klubben hvor Nikolaj og Daniel fortæller om deres oplevelser fra OL. 

Niels Ole har haft telefonsamtaler og mailkorrespondance med DS´ nye formand Anders Kri-
stensen. Der håbes på et møde i december mellem klubberne og DS, hvor Niels Ole regner 
med at deltage. 

 

J70erne.  

En J70er befinder sig i Nivå i vinter og sejler vintersejlads med en WOW besætning.  

Det er ikke afklaret hvilken bundmaling J70erne skal have. Udvalget kommer med en indstil-
ling, hvis det bliver en kostbar løsning. 

Nivå vil gerne låne/leje en af Slettens J70 både. Spørgsmålet blev diskuteret, men på grund 
af eventuelle problemer med skader på båden og forsikringsansvar, blev det besluttet, at 
Nivå sejlere skal melde sig ind som medlem i Sletten Bådeklub og betale 2000 kr. hvis det er 
et helt år. Er det kun en vintersæson, bliver lejen billigere.  

Klubbens J70 bedes flyttet til et mere sikkert sted i inderhavnen inden vinterstormene. 

 

Tøj. 

Der er dukket en del jakker op under oprydningen i foreningskælderen. Det blev foreslået at 
der laves tryk, SLETTEN SAILING TEAM på disse jakker. Linda og Morten foranlediger. 

29er besætningerne skal have en jakke med Sletten loco på. 

 

4. Aktivitetsudvalget/Seniorudvalget 

Skaldyrsmiddagen og aftenen med Thomas Veber var en succes og forløb vældig godt. 

Julefrokost for klubbens herrer bliver tirsdag den 3. december. 
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Jan Reuter har tilbudt at finansiere en musikeftermiddag. Det bliver med Obels orkester og 
Maria Montell, som underholder fra kl. 14-16 lørdag den 25. januar.  

Onsdag den 19. februar fortæller Peter Armfelt om at være overstyrmand på Georg Stage. 

 

Øvrige forslag til efteråret. 

Peter Wassard er blevet bedt om at undersøge muligheden for musisk underholdning. 

Lars ser på muligheder for aktiviteter. 

VHF/DSC opfriskningskursus.?  

Foredrag med metrolog Søren Jacobsen om sejlervejr m.m.?  

 

5. Kabysudvalget 

Ikke noget nyt. 

 

6. Teknisk udvalg/klubhuset 

Claus vil spørge Per Holmgaard og Henrik Sparf om, de har lyst til at hjælpe med praktiske 
ting i klubhuset.  

 
Vedrørende et nyt ventilationsanlæg.  
Claus orienterede om, at det nye anlæg er monteret og er ved at blive indkørt. Alt er forløbet 
på en god måde. Der tænkes at lave en service ordning med det firma, der har leveret an-
lægget. 
 
Der er konstateret en revne i vinylgulvet i køkkenet. Claus har bedt en professionel gulv-
mand om at foretage reparationen. 
 

7. Materiel 

Henrik har fået et tilbud fra PROSAVE i Korsør om opbevaring og service af 2 RIBS for 
13.500,- Det blev besluttet at sige ja til tilbuddet. Henrik foranlediger. 

 
8. Økonomi 

Claus har ansøgt kommunen og tilskud i henhold til deres tilskudsordninger. Der er kommet 
svar tilbage fra kommunen, at ansøgningerne er godkendte. Godt Claus. 

Projektet OMBORD blev diskuteret på mødet. Morten arbejder på at arrangere et møde med 
leverandørerne og gerne med nye brugere af systemet. Gentagelse! Gentagelse! 

Claus vil bede Niels om at undersøge, om klubben får en bestyrelsesforsikring. Gentagelse! 

 
9. Onsdagssejladser 

Afsluttet, og bøjerne er kommet i havn, takket være Niels Frederiksen og FLID. 
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10. Hjemmesiden 
Morten bedes luse ud i gammelt stof. Vedrørende Nivå, er det Sejlcenter Nivå, Sletten sam-
arbejder med. 
 

11. Søhesten 
Søhesten er på vej. Bliver trykt i ekstra 50 eksemplarer i forhold til sidste gang. 
 

12. Planlægning af BM 
Kommende bestyrelsesmøder:  
11. juni 
Juli ingen møder 
13. august 
10. september 
8. oktober 
12. november 
10. december 
 

13. Nye medlemmer 
Hvordan får Sletten Bådeklub nye medlemmer? Specielt når det gælder ungdomssejlere, 
men også seniorer? 
Bestyrelsesmødet var besluttet at skulle omhandle dette emne, og Claus Schellerup, der er 
aktiv ungdomsforælder, var indbudt til mødet. Der var mange gode forslag på bordet. Niels 
Ole har f.eks. dekoreret en af sine biler med Sletten logoet for at gøre flot reklame, (kunne 
det ikke have set bedre ud på en Porsche?)   
 
Det blev besluttet at nedsætte et Rekrutterings udvalg bestående af: 
Claus S. 
Henrik 
Lars 
Linda 
Janne 
Susanne. 
 
Der er indkaldt til møde i udvalget i Slettens lokale i foreningshuset den 26. november kl. 19. 
Beslutningsreferat ønskes fra mødet. Husk eventuelt DGI.  
 

14. Eventuelt 
I går, den 13. november, var der to Sletten medlemmer der var nævnt i Politiken med bille-
de. Den ene var Bent Mejding der desværre er død, og den anden er Mimi Jacobsen der 
sammen med 29 andre kvindelige politikere er blevet portrætteret på et maleri på Christi-
ansborg.   
 
 


